

الرقم: 2019/15/ADX

التاريخ: 27 يوليو 2019

Mr. Saif Sayyah Al Mansouri
Head of Listed Companies Department
Abu Dhabi Securities Exchange

Greetings

## Subject: Dana Gas provides market update on its drilling program in Egypt

Kindly be informed that Dana Gas has completed the drilling operations at its deepwater Merak-1 well, located in 755 meters of water in the North El Arish (Block 6) Concession In Egypt. The well was drilled to a total depth of 3,890 meters and encountered 46 m of sand in the Miocene objective interval but did not encounter commercial hydrocarbons. The well is being plugged and abandoned. The well costs are expected to be below budget and the Company will notify the Market through its financial disclosures on the exact costs once they are finalized.

The Block 6 Concession area contains at least three other independent prospects with material resource potential that are unaffected by the Merak-1 well result. The Block 6 Concession area is located in the Eastern Mediterranean Basin where other world-class giant natural gas discoveries have been made in recent years.

In addition please note that the Company's operations in Egypt continue production normally. During the first half of the year, the Company produced 34.1 kboed from its operations in the country.

السيد/ سيف صياح المنصوري المحترم رئيس إدارة إدراج الشركات سوق أبوظبي للأوراق المالية

تحية طيبة وبعد ،،،،،

## الموضوع: دانة غاز تفصح عن أحدث مستجدات برنامج الحفر في مصر

نحيطكم علمًا بان شركة "دانة غاز" قد استكملت أعمال الحفر الخاصة ببئر "مير اك- 1" الواقع في المياه العميقة على بُعد 755 متر قبالة السواحل المصرية في منطقة امتياز شمال العريش البحرية (القطاع السادس). وقد جرى الحفر حتى عمق إجمالي بلغ 3,890 متراً حيث واجه 46 متراً من الرمال في الطبقة الميوسينية المستهدفة، غير أن أعمال الحفر لم تسفر عن اكتشاف الغاز بكميات تجارية، وبالتالي تم إقفال البئر وتركه. من المتوقع أن تكون تكاليف أعمال حفر "ميراك-1" أقل من الميزانية الموضوعة وستقوم الشركة بإطلاع السوق من خلال بيناتها المالية عن إجمالي التكاليف الخاصة بالحفر وذلك عند الانتهاء من الإجراءات المحاسبية الخاصة بذلك. هذا وتحتوى منطقة امتياز التنقيب في القطاع السادس على ما لا يقل عن ثلاثة مواقع مستقلة قد يتواجد فيها موارد محتملة لا ترتبط بنتيجة حفر بئر "ميراك-1". يشار إلى أن القطاع السادس يقع في حوض شرق المتوسط الذي اكتُشِفت فيه خلال الأعوام الأخيرة حقول غاز ضخمة عالمية

كما يرجى التكرم بالعلم بأن عمليات الشركة في مصر تسير على النحو المعتاد، حيث أنتجت الشركة 34.1 ألف برميل نفط مكافئ يوميًا خلال النصف الأول من هذا العام.

Kind regards



وتفضلوا بقبول فائق الاحترام